



Stockholm 2020-05-08

## Protokoll 10

**Protokoll fört under styrelsemöte för Svenska Boxningsförbundet den 6 maj 2020.**

Plats: Via länk och Teams (Skype). Kansliet sammankallande. Idrottens Hus, Stockholm

### Närvarande:

Ordf. Anders Holmberg (AH)  
Ledamot Per-Axel Sjöholm (PAX) från § 177  
Ledamot Karin Mattson (KM)  
Ledamot Susanne Kärrlander (SK)  
Ledamot Åke Johansson (ÅJ)  
Ledamot Pelle Löfving (PL)  
Adjungerad Christine Andersson (CA)  
Förbundskoordinator Patrik Bengtsson (PB)  
Verksamhetschef Patrick Wheeler (PW)  
t f Sportchef Lennart Bernström (LB)  
Sportchef Lars Myrberg (LM)

### Anmäld frånvaro:

Suppleant Sara Björk (SB)

### Speciellt inbjudna:

Tommy Torstenson (TT)  
Benny Wadell (BW)

### **§ 169 Mötets öppnande**

Ordförande AH förklarade mötet öppnat.

### **§ 170 Godkännande av föredragningslista**

Föredragningslistan godkändes. Under mötet tillkom under § 188 punkterna b) och c).

### **§ 171 Val av sekreterare**

PW utsågs att föra dagens protokoll.

### **§ 172 Val av justeringsman att jämte ordförande justera dagens protokoll**

Ledamot Åke Johansson utsågs att jämte ordförande justera dagens protokoll.

### **§ 173 Protokolljustering avseende styrelsemöte nr.9**

Protokollet föredrogs av AH och lades till handlingarna.

**Beslut:** PW skickar protokoll 10 till ÅJ för påskrift som i sin tur skickar det vidare till ordförande AH för hans påskrift vartefter det tillställs kansliet för publicering på hemsidan.

### **§ 174 VU-beslut och Per Capsulam**

Ordförande AH informerade att inga VU eller Per Capsulam beslut tagits sedan föregående styrelsemöte.

PU A



### § 175 Ekonomi SBF

- a) Balansrapport per den 31/3–20  
Ordförande AH presenterade BR per den 31/3–20, som lades till handlingarna.  
Ordförande AH informerade att RF har utbetalat medel för kvartal 2 tidigare än planerat, detta på grund av Coronapandemin.
- b) Resultatrapport per den 31/3–20  
Ordförande AH presenterade RR per den 31/3–20, som lades till handlingarna. Ordförande AH kommer att färdigställa ett halvårsbokslut under juli månad. Omsättningen uppgick till 2,9 MSEK för årets första kvartal.
- c) Likviditetsläge per den 1/5–20  
Ordförande AH informerade att likviditeten uppgick till ca 3,5 MSEK.

### § 176 Verksamhetsberättelse 2019

Ordförande AH informerade att verksamhetsberättelsen nu distribuerats till alla medlemsföreningar och att den finns tillgänglig på SBF:s hemsida.

### § 177 SM för seniorer 2020

Ordförande AH meddelade att tidigare beslut om att genomföra SM med nytt datum, den 30/10–1/11 ligger fast men pandemins utveckling är avgörande för mästerskapets genomförande. ÅJ meddelade att medarrangören BK Falken fortsatt planerar för arrangemanget.

### § 178 Ungdoms och Junior SM 2020

Ansökan har inkommit från NBK Akilles, Norrköping om att få arrangera UJSM.

**Beslut:** Att tilldela medarrangörskapet av UJSM 2020 till NBK Akilles, Norrköping.

### § 179 Årsmöteshelg 2020

- a) Valberedningens förslag  
Kansliet informerade att valberedningen inkommit med en sammanställning av namnförslag den 17/4–20. Ordförande AH gav ordet till ordföranden för valberedningen BW, som kort presenterade mottagna förslag. Positivt i år var att fler förslag inlämnats än under föregående år.
- b) Distribution övriga årsmöteshandlingar  
Samtliga erforderliga handlingar till årsmötet skall sammanställas och sändas ut på nytt till medlemsföreningarna.

### § 180 Rapporter SBF

#### a) Ordförande

AH avrapporterande. Meddelade genomförande av löpande avstämningar med kansliet i en rad frågor. Den 29 april initierat arbetsmöte på kansliet med Verksamhetschefen och Förbundskoordinatorn.

Fråga ställdes gällande hur SBF hanterar medlemsföreningar som avviker från råd och rekommendationer gällande Corona. Detta hanteras från fall till fall – det är IF:s eget ansvar att bedriva sin verksamhet enligt beslutade råd och rekommendationer.

Fråga har inkommit till medlemmar i styrelsen om uppstart av verksamheten – för närvarande gäller att vi fortsatt följer FHM och RF:s riktlinjer och rekommendationer och verksamheten hålls fortsatt nedstängd med uppmaning om träning utomhus, utan sparring och fysisk kontakt.

#### b) Verksamhetschef

PW avrapporterande.

15 april Webinarie RF och Arbetsgivaralliansen angående Stödpaket för arbetsgivare vid Corona

17 april RF: Teamsmöte ekonomiska konsekvenser med SF

Handwritten initials "PW" and a signature.



23 april RF dialogträff 2 ekonomiskt stöd 2022 och framåt  
29 april Arbetsmöte med ordförande AH

**c) Förbundsledningen**

PB avrapporterande.

- 3 april Möte med PW gällande planering av Projektstöd IF
- 7 april Teamsmöte med RF/SISU gällande lansering av arbetsmaterialet #Taktiksnack – ett enklare arbetsmaterial för föreningar som vill arbeta med och diskutera frågor rörande verksamhetsutveckling, styrelsearbete, värdegrunder och andra föreningsdemokratiska verktyg
- 7 april Möte med PW gällande utbildningsplanering
- 8 april Möte med PW gällande verksamhetsplan
- 8 april möte med PW gällande Idrott för äldre och RF:s arbete med målgruppen framöver
- 9 april möte med PW gällande årsmötesplanering
- 9 april Öppnande av Projektstöd IF så att föreningar kan söka bidrag för verksamhet från SBF
- 15 april Utbildningsmöte med PW, LM och LB
- 16 april Presentation av Kampsportutredningen från RF/SISU Stockholm.
- 17 april Möte med PW och LM gällande fördelning och parametrar RF:s stödsystem
- 17 april Möte med RF gällande fortsatt arbete med verksamheten kring Coronaviruset och arbetet med fördelning av de extra 500 miljonerna till förbund och förening
- 22 april Utbildningsmöte med PW, LM och LB
- 23 april Möte med RF gällande fördelning och parametrar kring stöd 2022–2023
- 27 april Möte med PW gällande RF:s ekonomiska stödsystem
- 28 april Arbete med enkät för SF gällande inkomsttapp under perioden 12 mars-30 juni

**d) Sportchef**

a) Rapport från Sportchefen LB

Lades till handlingarna.

LB informerade att arbetet med Kravanalysen fortgår och att man har två punkter kvar att se över (träningsplanering för en träningsvecka under högsäsong resp. lågsäsong) Innan den är klar.

LB frågande även styrelsen om han fick genomföra en aktivitet i juni på Bosön för att genomföra tester (SOK) med de aktiva.

**Beslut:** Att testerna genomförs

b) Rapport från Sportchefen LM

Lades till handlingarna.

LM presenterade hur han planerar framöver.

- 1 Utbildning.
- 2 Diplomboxning
- 3 Landslag

Att ha utbildning för att få fram fler som kan utbilda tränare när det kommer till steg 1–4. Att man nu har en referensgrupp med LM, LB, PB och PW. Man kommer att plocka in fler framöver i gruppen som Klas Sandberg och Majid Jelili från Sportkommittén. LM kommer att genomföra möte med Diplomkommittén. LM har också kontaktat alla landslagsboxare och presenterat sig. LM har också startat upp ett konto på Instagram, där han beskriver lite om vad som sker med landslagsverksamheten. Ett sätt att marknadsföra oss. Mål för framtiden är OS 2028 med OS i Paris 2024 som delmål.

LM skall också ha ett möte med Sportkommittén för att fortsatt arbeta med kravanalys samt utvecklingsplan för elitverksamheten.

Pw A



c) Säkerhetspolicy

LM tog upp punkten då han undrade hur man kan jobba proaktivt med säkerheten inom SBF. Att helt enkelt väva in säkerhetstänket inom förbundet på alla nivåer. PW informerade att han redan varit i kontakt med RF angående om det finns ett ramverk för detta. Vilket ska inkomma. PW har även försökt att nå Arbetsgivaralliansen i detta ärende för att samla in mer material.

**Beslut:** PW tar fram ett utkast och presenterar det för ordförande AH.

e) **Kommittérapporter**

- **Domarkommittén**

Ingen rapport hade inkommit

- **Läkarkommittén**

Ingen rapport hade inkommit

Ordförande AH informerade att Robert Ludwig eventuellt vill bredda denna.

- **Sportkommittén**

Ingen rapport hade inkommit.

- **Diplomkommittén**

Ordförande AH var föredragande och gick igenom handlingarna

a) Noteringar från telefonmöte 12-04-20

b) Aktiviteter, budget 2019–2022

c) Diplomkommitténs funktion, aktivitet samt mål för 2020

Lades till handlingarna

**§ 181 Personal och organisering av Förbundsverksamheten**

AH manade kansliet att ta itu med väsentliga frågeställningar och ramverk. AH efterlyste färdigställd Kravanalys, revidering av utbildningsmaterial, Förbundsutvecklingsplan, revidering av Svenska Modellen och idrottslig Programförklaring att presentera gentemot medlemsföreningarna. Inga permitteringar kommer att verkställas så länge stödet från RF är oförändrat och intakt.

**§ 182 AIBA/EUBC**

a) EUBC 2020 Championships situation due to Covid-19 pandemic

Lades till handlingarna.

b) AIBA Interim President to AIBA NFs, kongressen framflyttad

Lades till handlingarna.

**§ 183 RF/SISU/SOK**

a) RF Instruktioner till SF – skapa ny underpott

Lades till handlingarna

b) RF Beslut om ekonomiskt stöd med anledning av Corona 2020-04-06

Ordförande AH redogjorde. Lades till handlingarna.

c) RF SF möte angående ekonomiska konsekvenser 1 april

Lades till handlingarna

d) RF enkät större nationella och internationella evenemang

Lades till handlingarna.

e) RF SF möte angående ekonomiska konsekvenser 17 april

Lades till handlingarna.

*PW A*



#### § 184 Kampsportsdelegationen

a) Länsstyrelsen i Örebro län, beslut om egenkontroll. SBF har godkänts utan anmärkningar, beslutet lades till handlingarna.

#### § 185 CRM-system och befintligt TA

Ordförande AH pekade på att KM haft utvärderingsuppdrag sedan aug 2019, och att vi inte tycks vinna terräng med frågan om sedan tidigare beställt system. SK önskade att ta del av det licensavtal som är gällande med A Time och Anders Hedlund angående det befintliga TA-systemet, för att tillsammans med kansliet arbeta för att identifiera förbättringar/kompletteringar i befintligt TA-system. Kansliet uppmanades att kontakta Anders Hedlund för ett nytt möte gällande TA-systemet med uppdaterade frågor och krav.

#### § 186 NIU

CA rapporterade kring nuvarande läge gällande NIU. På grund av rådande Corona-situation så bedrivs undervisning på gymnasiet på distans, med individuella träningsprogram för eleverna. Kommunikation med ansvariga på NIU-gymnasierna har skett gällande situationen och även urvalet till utbildningarna har avstannat, kommer dock att återupptas när situationen tillåter. Den uppdaterade verksamhetsplanen för Fredrika Bremer-gymnasiet är snart klar.

#### § 187 Skrivelser och rapporter

a) Idrottsalliansens Årsmöte framflyttat  
PW informerar om nytt datum 21 september  
Lades till handlingarna.

b) Inbjudan föreningsstämman Ståda Sverige  
Nytt datum för föreningsstämman är 7 maj och sker via länk  
**Beslut:** Att PW deltar på stämman. Lades till handlingarna.

c) Beslut från Riksidrottsnämnden  
Meddelades i vecka 18 att Riksidrottsnämnden fattat beslut i ett ärende gällande en överklagan från Dopingkommissionen i ett tidigare beslutat ärende. Meddelas att RIN går på Dopingnämndens linje och att boxaren som det gäller även är friad av RIN.

d) SBF Nationellt regelverk  
SK föredragande. SK har tillsammans med Per-Ola Lindell och TT tagit fram en översättning av det nya internationella regelverket för boxning. Det är en översättning där de för svensk boxning gällande nationella reglerna för tillfället inte är med. AH begärde kompletterande upplysningar i materialet.  
**Beslut:** att återremittera regelverket till kommande styrelsemöte där SK och TT får i uppdrag att titta över eventuella förändringar i regelverket som vi önskar få igenom för att därefter kunna uppvakta Kampsportsdelegationen och andra myndigheter för en förändring av det nationella regelverket.

#### § 188 Övriga frågor

a) Uppföljning av tidigare beslut och utfall av insamlande av domarböcker  
PW och PB redovisade att alla distrikt utom ett inkommit med sina domarlicenser och kontakt har tagits med det kvarvarande distriktet.

b) Fråga om ny boxningsförening  
AH lyfte frågan om en ny förening som två styrelsemedlemmar står bakom. Förtydliganden kring verksamheten och rollfördelning.

c) PW informerade att Styrelsen för Stiftelsen Sveriges Nationaldag nu har fastställt att SBF i år

PW A



## Svenska Boxningsförbundet

kommer att tilldelas en fana. Stiftelsen kommer att dela ut ca. 65 fanor i Sverige.

### § 189 Tidpunkt för nästkommande styrelsemöte

Nästa möte att ske onsdagen den 17 juni via länk och Teams, med start att vara kl.16.00.

### § 190 Mötets avslutande

Ordförande AH tackade mötesdeltagarna och avslutade mötet.

Vid protokollet,

Patrick Wheeler, verksamhetschef

Justeras;

Anders Holmberg, ordförande

Åke Johansson, ledamot